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ÅRSBERETNING SANDNES BLUESKLUBB 2023

Nøkkelinformasjon

Med utgangspunkt i den vanskelig situasjonen ved inngangen til 2023 ble det i
løpet av året gjennomført ulike tiltak som

- konserter annenhver onsdag
- lørdagskonserter fra og med mai
- vervekampanje blant tidligere medlemmer i august/september

Dette, og ikke minst at klubben klarte å komme tilbake til “Bryggen” som i dag
heter Syd-Vest og drives av Øyvind Rasmussen, har gjort 2023 til et godt år for
Bluesklubben.

Antall besøkende har steget og klubben har fått flere medlemmer. SBK har valgt
å ha færre tilreisende artister samt flere lokale band. Dette har vært positivt for
økonomien.

Første lørdagskonsert var på Soi4 i mai. Siden det var en suksess, fortsatte vi
med lørdagskonsertene en gang i måneden. I august starta vi nede på Syd-Vest

● Sandnes bluesklubb har pr 01.02.2024 208 medlemmer. Vi hadde 177
medlemmer pr 31.12.23 mot 125 i fjor (31.12.22)

● Driftsresultatet for 2023 viser et overskudd på kr 194.605 mot et
underskudd på kr 57.572 i 2022.

● Vi gjennomført 25 konserter hvorav 4 lørdagskonserter. 2 av konsertene
var i Gravarsveien 34 (tidligere “Konfeksjonsfabrikken”), en i lanternen,
de øvrige på Soi 4 (vår) og Syd-Vest (høst.)

● Den best besøkte konserten var Reidar Larsen i desember med over 100
gjester.

● Antall besøkende medlemmer på onsdagskonserter var 900 mot 700 i
2022. Antall andre betalende gjester var 400 mot 410 i 2022

● Vi deltok i toget på 17 mai. Vi hadde levende musikk og Alf Harry stilte
med bilen sin som vanlig. Vi håper flere medlemmer blir med i år også.

● Leder i SBK var representert på jubileumsfest til Stavanger bluesklubb.
● SBK har en representant i Sandnes Musikkråd og også i år ble Ruten

Rocks en suksess i september.
●
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Styret har i 2023 bestått av følgende representanter:

Leder Egil Raugstad til 15. januar
Nestleder Elisabeth Hortman
Kasserer Sten Larsen
Sekretær Mette Gjermundsen første halvåret.

Deretter Bea Ueland
Leder Dørgruppen / Styremedlem Anne Lise Vines
Booking Njål Møller
Teknisk Thomas Ognedal Martre
Web / IT Trond Bøe
Styremedlem Bea Ueland første halvåret
Vara Jarl Kyllingstad
Vara Anne Lise Vines rykka opp til

styremedlem

Valgt revisorer: Geir Siqveland
Vara revisor: Frode Høslom
Valgkomite:

Tilskudd og økonomisk støtte 2023

Norsk Kulturråd 150 000
Sandnes Kommune 70 000
Moms kompensasjon 52 708
Grasrotandel 21.096
Støtte fra diverse bedrifter og org. 5 000

Møter, kurs og seminarer

Styret har hatt 10 styremøter og har behandlet 57 saker.

Klubben har hatt 2 medlemsmøter. Et møte på frivillighetssentralen med 16
frammøtte medlemmer og et møte ble avholdt Syd-Vest med 24 frammøtte.
Agendaen for begge møtene var løs, men med hovedfokus på konsertlokale og
markedsføring.
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Det har vært 3 møter med Dørgruppen. Her har rutiner og informasjonsflyt vært
hovedfokus.

Nestleder og kasserer har benyttet seg av gratis kurs for frivillige i regi av
Sandnes kommune.

Det har vært 3 møter med Syd-Vest om flytting av konsertene der, samt 1 møte
mellom Sandnes og Stavanger bluesklubb

Markedsføring

- Vi bruker Goticket, Facebook, Instagram og websiden vår
(www.sandnesbluesklubb.no) til å markedsføre våre konserter.

- Vi sender ut nyhetsbrev hver måned via e-post til medlemmer som er
registrert hos oss. Nyhetsbrevet legges også ut på websiden vår.

- Det er mulig å bestille T-skjorter, piquet-skjorter, hettegensere og
cancoolers eller kjøpe i døren på konsertene.

Konsertlokaler

Klubben har hatt stigende medlemstall og besøkende på konsertene siden vi
flyttet til Syd-Vest. Vi har fått en del tilbakemeldinger fra medlemmene om at
dette var veldig kjekt. Vi håper på å kunne fortsette samarbeidet om lån av
lokalene.

Lyd i lokalene er ikke optimale og styret jobber kontinuerlig med å finne mer
gode løsninger for dette.

Bank og betalingssystemer

Goticket, Vipps og bankterminal

Overnatting for artister

Tilreisende artister har overnattet på hotel Residence
Siste halvåret har SBK hatt samarbeid med Hotell Sverre om overnatting. Her
har vi fått en bedre avtale enn vi hadde med Residence.
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Regnskap 2023

Det fullstendige regnskapet for 2023, inklusive balanseregnskapet, vil bli lagt
fram på årsmøtet.

Når det gjelder inntekter og utgifter, og overskudd for 2023, kan det leses i
sammenheng med budsjettet for 2024 i neste sak.

REVISJONSBERETNING FOR SANDNES BLUESKLUBB 2023

Som valgt revisor har jeg revidert regnskapet imot klubbens aktiviteter etter
beste evne. Alle bilag er gjennomgått og er ført av kasserer, der de hører hjemme
i regnskapet. Resultat og balanse stemmer i forhold til avstemning med bank og
andre finans kontoer.

Klubben har i 2023 hatt en sunn økonomi og har per 31. desember 2023 et
overskudd på kr.194 605,84 mot et underskudd i 2022 på kr 57 572,40.
Overskuddet forutsetter at vi får utbetalt reststøtten på kr. 30 000,- fra
Kulturrådet som normalt blir gjort etter innsending av godkjent regnskap etter
årsmøtet.

Klubben har ikke gjort noen investeringer i 2023 og har heller ingen langsiktig
gjeld. Hele overskuddet vil dermed bli overført til egenkapital for 2024. Ny
inngående netto egenkapital for 2024 vil da bli kr. 344 546,63

Regnskapet for året 2023 er dermed etter min mening korrekt og anbefales
endelig godkjent av årsmøtet.

Sandnes 4. februar 2024

Geir Siqveland

Valgt Revisor
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Regnskap 2023 - Budsjett 2024

Konto
Budsjett
2023

Regnskap
2023

Budsjett
2024

INNTEKTER

Salgsinntekter

3112 Salg av t-skjorter ol. 1500,00 1800,00 3000

Medlemsinntekter

3211 Billettinntekter medlemmer 88000,00 140970,25 150000

3212 Billettinntekter ikkemedl 99000,00 90764,00 100000

3213 Billettinntekter dørgruppa 500,00 5200,00 10000

3214 Billettinntekter student ol 4500,00 462,01 1000

3215 Medlemskontingent 56250,00 48200,00 50000

Sum Medlemsinntekter 248250,00 287396,26 314000,00

Tilskudd

3401 Tilskudd Sandnes komm. 70000,00 70000,00 50000

3404 Støtte div bedr./ org. 0,00 5000,00

3445 Grasrotandel 14000,00 21096,38 20000

3446 Kulturrådet 150000,00 150000,00 150000

3448 Mva kompensasjon 25000,00 52708,00 50000

3449 Sandnes musikkråd 10000,00 0,00 0

Sum tilskudd 269000,00 298804,38 270000,00

Finansinntekter

8090 Andre finansinntekter 15000,00 990,90

SUM INNTEKTER 533750,00 587191,54 584000,00
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UTGIFTER

Varekostnad

4021 Innkjøp for videre salg 1000,00 0,00 5000

Annen driftskostnad

6050 Seminar 10000,00 0,00 25000

6060 Sosiale utgifter 15000

6300 Leie lokaler 20000,00 7000,00 10000

6540 Inventar, musikkutstyr 10000,00 3570,00 35000

6560 Styrets utgifter 10000,00 2325,51 5000

6750 Artisthonorar 292100,00 221000,00 285000

6763 Overnatting artister 35000,00 14900,00 21000

6764 Servering artister 5000,00 7565,00 12000

6765 Leie lydtekniker 46000,00 51750,00 55000

6810 Webdomener 2000,00 1783,75 2000

6841 Abbonement bluesnews 30000,00 32000,00 35000

6842 Styreweb 1600,00 4675,00 7000

7141 Reiseutgifter landsmøte 10000,00 0,00 15000

7320 Nyhetsbrev, reklamekost. 20000,00 5598,66 10000

7402 Kontingent til NKA 750,00 2300,00 3000

7403 Kont. Sandnes musikkråd 800,00 0,00 1000

7404 Kont. Norsk bluesunion 1100,00 1500,00 1500

7405 Tono-avgift 16560,00 17566,00 20000

7500 Forsikringspremier 2000,00 1872,00 2000

7770 Bank og kortgebyrer 2000,00 1576,50 2000

7771 Renter/ forsinkelsesgebyrer 500,00 0,00 500

7779 Gebyrer 4600,00 3904,85 4500

7781 Påskjønnelser/gaver 3000,00 5744,00 6000

7990 Andre driftskostnader 8340,00 4584,43 5100

SUM KOSTNADER 533750,00 392585,70 584000,00

OVER-/UNDERSKUDD (-) 0,00 194605,84 0,00
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Handlingsplan for Sandnes bluesklubb 2024

Organisatorisk arbeid

Arbeid i styret
På bakgrunn av vedtak i årsmøtet vil styret arbeide med å videreutvikle bluesklubben. Det vil
bli gjennomført et styreseminar i løpet av våren hvor bearbeiding og konkretisering av
handlingsplanen vil være et av hovedtemaene. Ellers vil viktige temaer for styret være

- Samarbeidsforhold i styret og mellom styret og frivillige og medlemmer
- Kvalitetssikre og videreutvikle det digitale medlemssystemet
- Videreutvikle det praktiske styrearbeidet gjennom i større grad utnytte mulighetene

som ligger i webløsningen Styreweb.
- Videreutvikle samarbeidet med og bygge gode relasjoner med Syd Vest
- Sende representant(er) for klubben på årsmøtet i Norsk bluesunion
- Samarbeide med naturlige samarbeidspartnere i nærmiljøet

- Stavanger bluesklubb og evt andre nærliggende bluesklubber
- Sandnes musikkråd
- Lokalt arrangørforum
- Ruten rocks
- Organisasjoner/musikklubber i kommunen

Utvikle klubben som medlemsorganisasjon
Sandnes bluesklubb er en medlemsorganisasjon, ikke bare en konsertarrangør. Det er derfor et
mål å legge til rette for muligheter for å bygge relasjoner og gi felles opplevelser utover
konsertene. Hvordan dette kan gjøres må videreutvikles, men tiltak som vil bli vurdert er

- Øke antall medlemsmøter/medlemssamlinger til minimum to i halvåret fra og med
sommeren 2024.

- Arbeide med innholdet i disse samlingene slik at de blant annet kan innehold
- Informasjon til og fra styret
- Enkle kulturinnslag
- Aktiviteter som for eksempel quiz
- Enkel servering

- Tilrettelegge for felles opplevelser
- Søke å få til et meldingssystem slik at medlemmer som ønsker det kan dra

sammen på arrangementer i andre sin regi. Det kan ofte være kjekkere å dra på
slike sammen med andre du kjenner. Dette kan gjelde arrangementer som
festivaler, Ogna scene og konserter i nærliggende bluesklubber

Planlegge og gjennomføre konserter
Dette har vært, og vil være hovedoppgaven til klubben. Klubben har nå løsrevet seg fra det
tette samarbeidet med Stavanger bluesklubb når det gjelder booking, nå samarbeides det kun
når det er hensiktsmessig, for eks. ved tilreisende artister. Dette ser styret som vellykket og
har tenkt å fortsette med. Planen for øvrig er:
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- Fortsette med 3 konserter i måneden på samme måte som i dag, dvs konserter
annenhver onsdag i oddetallsuker og en lørdag i måneden

- Beholde inngangsprisene som i dag.
- Forsøke å øke forhåndssalget av billetter
- I og med at økonomien har bedret seg radikalt vil klubben kunne ha noen flere

konserter med mer kostbare artister. Inngangsprisen vil da kunne bli høyere.
- Vurdere gratiskonserter som et ekstra medlemstilbud, men også som et middel for å

øke rekrutteringen til klubben.
- Styret vil i løpet av perioden vurdere muligheten for å gjennomføre mer kostbare

arrangementer som minifestivaler, bluescruise eller lignende.

Rekruttering
For Sandnes bluesklubb, som for andre tilsvarende organisasjoner, kan det se ut som om
gjennomsnittsalderen på medlemmene stiger med et år pr år. Fortsetter denne utviklingen vil,
for å sette det på spissen, interessen for blues kunne dø sammen med oss. I tillegg til å ha
som mål å øke medlemstallet, vil det også være viktig å nå nye grupper. For å oppnå dette vil
følgende tiltak vurderes

- Søke å komme i kontakt med musikkinteressert og gjerne utøvende ungdom. Styret
har vært i kontakt med lærere på musikkskolen som ser at et samarbeid på en eller
annen måte kan være interessant også for dem. Styret har også kontakt med en yngre
utøvende bluesmusiker som er interessert i å bidra til å rekruttere ungdom. Kanskje
kan et seminar for utøvende musikere være et slikt tiltak.

- Sandnes kommune består nå av innbyggere med ulike bakgrunner. Blant disse vil det
helt sikkert være folk som er musikkinteressert, og ganske sikkert også utøvende
musikere. Styret vil i løpet av perioden kontakte minst en slik gruppe for å invitere
dem inn.

- Styret vil vurdere om det er forsvarlig og hensiktsmessig å gjennomføre gratiskonsert
som et rekrutteringstiltak.

Økonomi
Sandnes bluesklubb har nå en god økonomi, og har i løpet av året bygget en egenkapital
buffer på ca 300.000 kr. Vi har gjennomført et “spareår” for å oppnå dette, og klubben har nå
et godt fundament å bygge videre på. Samtidig som vi tar vare på denne økonomiske
sikkerheten, er det ikke et mål å gå med store overskudd, midlene vi har skal disponeres til
medlemmenes beste. I løpet av året vil vi derfor:

- Investere i oppgradering av noe av det tekniske utstyret vi bruker på Syd Vest
- Investere i ny fane til klubben slik at vi fremstår tydeligere på 17. mai og ved andre

anledninger
- Bruke noe midler på medlemmene i forbindelse med medlemssamlinger og eventuelle

gratiskonserter
- Beholde dagens priser på konserter, men vurdere noe høyere pris på enkeltkonserter

med dyrere artister.
- Vurdere nivået på medlemskontingenten i løpet av året.
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Andre saker.
- Vi vil fortsette å delta i folketoget 17. mai. Målet er å delta med levende musikk og at

enda flere medlemmer deltar i toget enn forrige år.
- Vi vil vurdere å vise oss fram på arrangementer Sandnes kommune har i Lanternen og

på Ruten

VALG

Forslag til valg av nytt styre;

Leder : Sten Larsen 1 år

Nestleder : Ikke på valg Elisabeth Hortman (1 år igjen)

Kasserer: Geir Siqveland 2 år

Sekretær : Bea Ueland 2 år

Styremedlem: Anne Lise 2 år

Teknisk: ikke på valg Thomas O Matre (1 år igjen)

Web/It: Trond Bøe 2 år

Booking: ikke på valg Njål Møller (1 år igjen)

Vara 1: Vigdis Iren Jakobsen 1 år

Vara2: Jarle Kyllingstad 1 år
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